
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening Må 25 aug 

 
Plats: Medlemslokalen 
Närvarande, Emma Möller,  Hans Walker,  Mats Kjellen  , Bo Larsson  Gunnar Carlsson, 
Fredrik Handfast , Anna Halldin, Helena Wallström, Caroline Fagerberg, Mari Laang 
Samt gästande Malin Nyblom APTK 

 

§ 1 Mötets öppnande  

 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
 Godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
-Anna Halldin valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§4b Malin Nyblom APTK 
 
Ordföranden i APTK Malin Nyblom gästade oss och presenterade 
deras arbete i APTK: 
-Klubben består idag av 30 familjemedlemmar samt 57 ponnyekipage 
-Klubben bildades 1993 och har i år 30-årsjubileum 
-Tävlingssäsongen avslutas i November med KM och 
avslutningsmiddag. 
-Föreningen har idag 43 sponsorer som stöttar ekonomiskt men i 
övrigt inga aktivitetsbidrag. 
 
 
 



Frågor angående samarbete diskuterades. 
Styrelsen beslöt att erbjuda APTK:s medlemmar användning av vår 
tvättmaskin för hästtäcken . Mats instruerar Malin angående 
handhavandet mm. 
 
 
 
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-3 st nya medlemmar 
-250 betalande medlemmar per 25 sep.  
-Medlemsavgift från 1 nov 2023 gäller även 2024 
-Aktivitetsbidrag har inkommit från Travsällskapet 
-Derbyresan gick runt ekonomiskt, något överskott. 
 
Hans; 
-Betalar 19 kr i månaden för ökat behov av lagringsutrymme på server 
för daglig uppdatering av hemsida. Fixas genom Helena halvårsvis. 
 
§6 Skrivelser :  
Emma: 
-Inbjudan till BTR-träff har inkommit 
 
Hans: 
-Informerade om ”Svensk Travsport mot 2030” som gått ut på remiss 
till alla Basorg. samt Travsällskap. Svar senast 6 okt till ST. 
 
§7 Rapporter 
Derbyresan 
Emma 
-Mycket positiva rapporter från deltagarna har inkommit. 
-36 deltagare 
 Stort tack till Caroline och Lisa Fagerberg som skötte arrangemanget 
i samarbete med Hellbergs Buss. 
 



 
Medlemsfiket 
Mari: 
-4 dagar i okt och nov saknar bemanning med början 17 okt 
 17 oktober löstes genom Emma o Agnes Karlsson 
 Övriga datum försöker lösas efter hand genom Mari o Gunnar 
 
Mats: 
Rapport från banmöte: 
 
-2 förslag inkomna angående säkrare placering av vinnarcirkel 
 
-Ny lösning på problemet klämrisk gästboxdörrar skall utprovas 
 
-Stenplockning av träningsbanor har genomförts där 8 medlemmar 
deltog 
 
-Förslag till nästa möte, önskemål om att hela bakre gästlängan kan 
användas vid stora arrangemang. Var problem vid det stora 
Westernarrangemanget. 
 
-Brist på platser i hästhotellet är löst genom att stall 14 tas i anspråk. 
 
-Skospilta för hovslagare är också på gång. 
 
-Nya vojlockar till monte` skall redas ut av Caroline F o Caroline R 
 
§8 Aktiviteter/Årshjul 
Hästägarpokalen 
-Mat? Tas av Emma med Roger 
-Segertäcke? Hans fixar 
-Övriga priser? Helena fixar 
-Blommor? Travsällskapet fixar 
-Antal lopp för ATF? Tas upp vid möte Roger/ Lars 11 okt 
 



§9 Nya frågor 
Caroline: 
-SMR:s styrelse har sagt ja till automatanslutning i riksorganisationen 
 genom ATF . Frågan tas upp vid nästa årsmöte. 
-Reportage hemsida derbyresan. Skickar underlag till Hans 
 
Helena: 
-Önskemål om kodlås i medlemslokalen. Frågan tas upp vid möte 
Roger/Lars 
 
Gunnar: 
-Provlopp flyttat från 7 okt till 4 okt på grund av ponnytrav. 
 Hans lägger ut info på hemsidan o Emma på FB. 
 
Emma: 
-Avtackning Elisabeth som lämnar sitt stall på Axevalla. 
  Mats o Bosse fixar det. 
 
§10 Nästa möte 
 -Må den 23 okt 18:30 Medlemslokalen 
 
§11 Avslutning 
Emma tackade för mötet och avslutade detsamma. 
 
-----------------------------                      ----------------------------------  
Ordf                                                       Justeras   

-----------------------------  
Sekreterare 


